

# Red Radiance Treasure Hunt

## 緋紅璀璨尋寶遊



Visit these participating exhibitors at the AsiaWorld-Expo (AWE) and Hong Kong Convention and Exhibition Centre (HKCEC) and view their exceptional ruby collections, meticulously crafted by some of the world's most celebrated jewellers and designers.

Don't miss out on your chance to win a special giveaway! Look for the ruby exhibit marked "Red Radiance Treasure Hunt" as you visit each of these exhibitors. Estimate the weight of the ruby/rubies in carats and enter your answers in the table below. Present your answers at the "Red Radiance" booth and receive the giveaway\*!

到訪以下位於亞洲國際博覽館(AWE)及香港會議展覽中心(HKCEC)的精選展商，觀摩璀璨迷人、至臻完美的紅寶石系列！在欣賞由世界知名珠寶商和設計師精心製作的紅寶石作品之餘，還有機會贏得一份精美禮品。

參加辦法：在參觀精選展商時，尋找帶有「緋紅璀璨尋寶遊」展示牌的紅寶石作品，估計其紅寶石重量（以克拉為單位），並在以下圖表填上答案，再到緋紅璀璨展位出示您的答案，即可領取禮品\*！

| Exhibitor<br>參展商           | Booth number<br>展位號碼 | Ruby weight (in carats)<br>紅寶石重量 (以克拉為單位) |
|----------------------------|----------------------|---|
| Gemolithos Ltd.            | CEC CHB05            |   |
| Glamour Fine Jewelry       | CEC GHA08            |   |
| ICA Gemlab                 | CEC 3M250            |   |
| KGK Jewellery (HK) Limited | CEC 1B508            |   |
| P.N. Gems                  | CEC GHC16            |   |
| Royal Stones               | CEC 1B230            |   |
| Wilds Company Limited      | AWE 9H02             |   |

\* The giveaway is available on a first-come, first-served basis while stocks last.  
禮品數量有限，先到先得，送完即止。

# RED 緋紅 Radiance 璀璨

## Ruby's Mine-to-Market Adventure

漫遊瑰麗紅寶破繭成蝶之旅

## Exhibition Guide 展覽指南

### @3M260

20 - 24 / 9 / 2023

Hong Kong Convention and Exhibition Centre  
香港會議展覽中心

Presented by 主辦機構



Jewellery & Gem  
Knowledge Community  
By Informa Markets Jewellery  
Consultant 顧問: Dr. Miro Ng

Title Sponsor 冠名贊助商

GemLab

Sponsor 贊助商

GEMFIELDS

Partners 合作夥伴

- Befound
- Brink's Hong Kong Ltd
- Fura Mining
- Gemolithos Fine Gems & Jewels
- Hatta Fine Jewelry
- Justin K Prim
- KGK Group

- L'ÉCOLE, School of Jewelry Arts
- Lotus Gemology Co. Ltd.
- Dr. Miro Ng
- Nanjing Jookon Precision Instrument Co., Ltd.
- Wanguo Gemstone & Rough Trading (Shenzhen) Co. Ltd.

To commemorate the 40th anniversary of Jewellery & Gem WORLD Hong Kong (JGW), Informa Markets' Jewellery & Gem Knowledge Community proudly presents the **'Red Radiance – Ruby's Mine-to-Market Adventure' Exhibition**. Taking place at Hall 3 Concourse (3M260) of the Hong Kong Convention and Exhibition Centre from 20 to 24 September 2023, the showcase pays homage to the ruby, the traditional 40th anniversary gemstone.

為紀念全球最大型珠寶展 — 環球盛事 | 九月香港珠寶首飾展覽會 (JGW) 40週年誌慶, Informa Markets 旗下的「珠寶智匯」隆重呈獻以40週年紀念寶石紅寶石為主題的**「緋紅璀璨 — 漫遊瑰麗紅寶破繭成蝶之旅」特備展覽**。是次展覽將於2023年9月20至24日假香港會議展覽中心展覽廳3大堂 (3M260) 舉行, 以豐富的內容展示「寶石之王」的優雅魅力。

## How to join the adventure 參觀程序

This unique adventure will take about **20 minutes** in a group of 15. Please obtain your **ticket from Red Radiance's reception desk**.

此獨特旅程會以15人一組進行, 歷時約**20分鐘**。請於「緋紅璀璨」接待處領取**入場卷**。「寶石之王」的優雅魅力。

Following these points of interest, you will embark on an enlightening journey that unveils the many intriguing facets of the “King of Gemstones”, encompassing its history, origins, distinctive cutting styles, rarity and beauty.

參觀「緋紅璀璨」各展示區, 踏上一趟知識和趣味兼備的精彩旅程, 從多角度探索紅寶石世界, 包括其歷史、產地、切割工藝、珍稀性和美感!

- 1 History 歷史
- 2 Origins 產地
- 3 Specimens Showcase 原石展示
- 4 Gem-cutting Demo 切割示範
- 5 Gem Treatments 寶石人工處理
- 6 Inclusion Viewing 內含物展示
- 7 The Legendary Pigeon's Blood 魅力傳奇 — 鴿血紅寶石
- 8 Ruby Radiance Showroom 緋紅璀璨展廳
- 9 Radiance Reflection Photo-Taking Point 拍照區
- 10 Red Radiance Treasure Hunt 緋紅璀璨尋寶遊

